
Zápis ze sedmého zasedání zastupitelstva obce 
Zápis 
 
o průběhu sedmého zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 21.9.2007 v kanceláři obecního úřadu 
 
Starosta zahájil šesté zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal přítomné. 
 
1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 
konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Horký David, Jurka Jan, Trávníček Antonín,  
Zelníčková Jiřina, Kristýna Rosa de Pauli 
 
Omluveni: Koníček Aleš, Chaloupka Jan 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Jitka Adamová. 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je 
vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu šestého 
zasedání zastupitelstva obce. Navrženi byli Trávníček Antonín a Jurka Jan, kteří vyslovili 
souhlas. 
 
Usnesení č. 39 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu šestého zasedání zastupitelstva obce 
Antonína Trávníčka a Jana Jurky. 
 
Hlasování č. 39: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č. 40 
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 
1) Technický bod 
2) Přihláška do Sdružení místních samospráv 
3) Příspěvek na financování IDS JMK v roce 2008 
4) Rozpočtové opatření č. 3 
5) Žádost o odkoupení pozemku – Hošek Karel,Senorady 157 
6) Žádost o odkoupení akcií ČS 
7) Žádost o povolení skácení smrku – Miloš Kuchař, Senorady 15 
8) Diskuse 
 
Hlasování č. 40: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
2) Přihláška do Sdružení místních samospráv 
Starosta předložil zastupitelům návrh na podání přihlášky do Sdružení místních 
samospráv,které v současné době „bojuje“ za spravedlivější přerozdělování daňových 
výnosů,v současné době pro menší obce nevýhodné. 
 



Usnesení č. 41 
Zastupitelstvo souhlasí s podáním přihlášky do Sdružení místních samospráv.. 
 
Hlasování č. 41: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
3) Příspěvek na financování IDS JMK 
Zastupitelstvo obce projednalo žádost o příspěvek na financování integrované dopravy JMK 
na rok 2008 ve výši 20.300,- Kč 
 
Usnesení č. 42 
Zastupitelstvo souhlasí s navrhovaným příspěvkem na financování IDS JMK. 
 
Hlasování č. 42: pro-7, proti-0,zdržel se-0 
 
4) Rozpočtové opatření č.3 
Zastupitelstvo obce projednalo a odsouhlasilo rozpočtové opatření č.3,které je přílohou tohoto 
zápisu. 
 
Usnesení č.43 
Zastupitelstvo souhlasí s navrženým opatřením. 
 
Hlasování č.43: pro-7, proti-0, zdržel se-0 
 
5) Žádost o odkoupení pozemku 
Zastupitelstvo obce projednalo žádost p.Karla Hoška,Senorady 157 o odkoupení části 
pozemku 4316/1ve vlastnictví obce na výstavbu R.D. Z.O. nesouhlasí s odprodejem výše 
uvedené části do doby zjištění vedení místních sítí.Poté se k uvedené žádosti opět vrátí. 
 
Usnesení č. 44 
Zastupitelstvo obce neschvaluje prodej části pozemku (do 100 m2) p.č.4316/1 do doby 
zjištění vedení inženýrských sítí uvedeným pozemkem. 
 
Hlasování č.44: pro-0, proti-7, zdržel se-0 
 
6) Žádost o odkoupení akcií 
Zastupitelstvo obce projednalo a zamítlo nabídku fi.A&CE Global Finance,a.s. na odkup akcií 
České spořitelny, a.s.(ISIN CZ 0008023736) za cenu 475 Kč/ks.Nabízená cena za odkup 
výše uvedených akcií neodpovídá ceně na finančních trzích a je pro obec nevýhodná. 
 
Usnesení č.45 
Zastupitelstvo obce nesouhlasí s prodejem 200 ks akcií České spořitelny,a.s. 
 
Hlasování č.45: pro-0,proti –7,zdržel se -0 
 
 
7) Žádost o povolení skácení smrku 
Zastupitelstvo obce projednalo a schválilo žádost manželů Kuchařových,Senorady 15 o 
povolení kácení dřevin.Jedná se o smrk,jenž ohrožuje sousední nemovitosti svým kořenovým 
systémem jako i elektrické vedení větvemi. 
 



 
 
Usnesení č. 46 
O.Z. souhlasí s odkácením smrku u domu manželů Kuchařových za podmínek,že s tím 
spojené práce budou provedeny odbornou firmou za dodržení všech bezpečnostních 
podmínek a bude to v době vegetativního klidu. 
 
Hlasování č.46: pro-7,proti –0,zdržel se -0 
 
 
8) Diskuse 
V diskusi bylo projednána možnost vysázení dalších dřevin na polních cestách ve vlastnictví 
obce.Dále starosta obce seznámil zastupitele se situací ohledně rekonstrukce cesty do 
„Lohu“,kdy část před mostkem byla vyspravena.Oprava cesty v samotné části „Loh“ se pro 
nedostatek volné kapacity a finanční nevýhodnosti přesune na jarní období r.2008.  
 
Starosta ukončil po projednání všech bodů programu zasedání zastupitelstva obce Senorady v 
21.15 hod. 
 
V Senoradech 27.9.2007 
 
 
Zapsala: Adamová J. 
 
Ověřovatelé zápisu: Vladimír Novák, starosta 


